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Päevakord: 

1. Ülle Mauer sissejuhatus 

2. Tuuli Vreimann – jäätmekava tutvustus 

3. Küsimused ja vastused 

Aare Tomson: Kuidas Tartus biojäätmeid ringlusesse võtta? 

Ülle Mauer: Aardlapalus arendatakse kompostimist. 

Jaan Muna: Suurimad reostajad on noored. Koolides tule õpetada inimesteks. Üritustel võiks olla 

suuremad konteineid. Siriuse juures võiksid olla suuremad prügikastid. Varesed kisuvad prügi välja. 

Raimond Tamm: Teadlikkuse tõstmine koolides ja lasteaedades on meil kirjas. Kindlasti on noortega 

vaja tööd teha. 

Aili Elts: Teavituskampaaniad on üks osa, teine osa on linnalooduse pool ja linnamööbli pool ka.  

Raimond Tamm: Nõus 

Aili Elts: Avalike ürituste jäätmete puhul võiks välja tuua ka kaardistuse poole, et korraldaja 

kaardistab, mis jäätmeid tal üldse tekib. 

Aare Tomson: Kas linna enda asutustel, nt lasteaedadel pole biojäätmete liigiti kogumise kohustust? 

Ülle Mauer: On küll. 

Aare Tomson: Inimesed sordivad, ka linn ise ja suured ettevõtted võiks rohkem biojäätmeid sortida. 

Kuidas linn kavatseb kontrollida, et jäätmete sortimist teeks linn ise ja suuremad ettevõtted, et 

eeskuju anda? 

Ülle Mauer: Koolid, lasteaiad– nende osas teeme järelevalvet ja oleme saatnud järelepärimisi 

nendele, kellel konteinerit ei ole. Mingid paigaldavad selle peale biojäätme konteinerid ära. 

Järelevalvet teeme nii palju kui meil ressurssi, seda tehakse ja see on meie joaks tähtis. Ettevõtete ja 

suurmajade biojäätmete konteinerid ei täitu nii hästi. 

Aare Tomson: Suurtel kaubanduskeskustel ei ole konteinerit ja nad ei tahagi. Keskuse rentnikud 

tahaksid sorteerida, aga nad ei saa, pole jäätmekonteinerit. Neid ei pandagi. Kuidas seda probleemi 

lahendatakse? 



Ülle Mauer: Me teeme järelevalvet ja seda peab suurendama. Teadlikkus, järelevalve, sortimise 

mugavus pluss hinnakujundus on olulised teemad. 

Aare Tomson: Kuidas välditakse, et biojäätmete üleandmine on kallim kui segaolmejäätmete? 

Ülle Mauer: Hanke tingimustega. Vooderduskott peab sisalduma teenuse hinnas. 

Aare Tomson: Kuidas no uue kavaga plaanis jäätmevedu optimeerida, et autod ei viiks iga päev ühte 

kasti ära? 

Ülle Mauer: Kõrvalt vaadates võib selline mulje jääda. Logistika on tehtud selliselt, et oleks 

võimalikult vähe tühisõite. Mingi paindlikkus peab olema. 

 

 

 

Protokollis: 

Tuuli Vreiman 

 

 

  



 


